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Z A P I S N I K 

sa 73. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 27. travnja 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za financije i proračun, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., 

Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Tihana Ljubojević, pedagoginja 

Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik 

GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 

Delnica, samouprave i uprave, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana 

Ljubojević, Mirna Janeš, Indira Rački Joskić. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Izrađena su rješenja i dopisi nakon sjednice Socijalnog vijeća. 

- Ministarstvu uprave dostavljen je odgovor na dopis o obvezi postupanja po preporuci 

Pučkog pravobranitelja. 

- Materijali sa sjednice Gradskog vijeća objavljeni su na web stranici Grada. 

- Povjerenstvo za procjenu projekata javnih potreba dostavilo je podatke, slijedi slanje 

obavijesti podnositeljima projekata. 

- Izrađena je odluka i ugovor za financiranje Gradske limene glazbe za odlazak na 

natjecanje u Rijeku. 

- Danas je zadnji dan za prijavu na natječaj za javna priznanja. Dosad je pristiglo 7 

prijedloga. 

- Izrađeno je rješenje za godišnji odmor i odjavljena je osoba koja završava stručno 

osposobljavanje. U tijeku je novi natječaj koji traje do 30. travnja 2018. godine.  

- Održana je prezentacija na temu zaštite podataka i videonadzora. 

- Izrada Sporazuma o preustroju JVP Delnice i priprema materijala za Gradsko vijeće. 

- Aktivnosti vezane za godišnje odmore službenika u 2018. godini. 

- Izrađene su potvrde o plaćenoj naknadi za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Poslana je dopuna dokumentacije za cestu Kendar u Ministarstvo državne imovine 

(povijesni i posjedovni listovi). 

- Izrađena su brisovna očitovanja nakon otplate stanova sa stanarskim pravom. 

- Poslani su odgovori na vijećnička pitanja. 

 

 



GORDANA PISKAČ 

- Obilazak radova u Crnom Lugu, radovi dobro napreduju. 

- Dorada troškovnika za mrtvačnicu, slijedi natječaj za radove. 

- Izrada troškovnika za Potok – obilazak terena i izmjera, priprema dokumentacije za 

jednostavnu nabavu, sklapanje ugovora nakon rebalansa proračuna. 

- Dogovor s crkvom i geometrom oko formiranja parcele groblja Hrvatsko. 

- Radni nalozi geometru za formiranje parcele u Kuželju, kao i nalog za ucrtavanje ceste 

prema Slovenskom Kuželju koja nije ucrtana u Katastru. 

- Održan je sastanak s Komunalcem na temu Plana gospodarenja otpadom. Plan je 

stavljen na stranice za savjetovanje sa zainteresiranom javnosti, informacija o tome 

„vrti“ se na Radiju Gorski kotar. Proučavanje natječajne dokumentacije za nabavu 

posuda kako bismo bili spremni prijaviti se na natječaj. 

- U tijeku je sječa stabala u parku, preostaje srušiti još dva stabla u Kendru koja se nalaze 

u blizini stambenih zgrada. 

- Dogovor oko postave biciklističkih tabli. 

- Održan je sastanak s Hrvatskim šumama i predstavnicima JU Priroda vezan uz granice 

Japlenškog vrha, razgovaralo se i o problemu stabala blizu stambenog objekta u 

Lovačkoj ulici i na to će nam se pismeno očitovati obzirom se radi o zdravim stablima. 

- Aktivnosti oko formiranja parcele oko groblja u Crnom Lugu i Brodu na Kupi, 

imovinsko pravni odnosi su riješeni, geometar spaja parcele, mrtvačnice su legalizirane. 

- Pristigle su žalbe od MORH-a na ovrhe i prijedlog za obnovu postupka. 

- Plan razvoja turizma – odobrena su sredstva u iznosu od 112.500 kuna, TZ će se 

uključiti u aktivnosti. 

- Pohvaljuje ljude na javnim radovima koji čiste divlja odlagališta. Preostaje očistiti još 

jedno odlagalište u Dedinu i jedno u Zalesini koje je veliko i na nezgodnom terenu. 

- Romima u Dedinu proslijeđena je obavijest da su dužni odraditi (očistiti okoliš) 

socijalnu pomoć koju dobiju od Grada. 

- Što se tiče reciklažnog dvorišta, dostavili smo sve potrebno Ministarstvu zaštite okoliša 

9. travnja, oni su tek 23. travnja objavili na svojim stranicama. 

- Informacija o preseljenju romske obitelji u Delnice. 

- Zbog nemogućnosti dogovora sastanka s direktorom Hrvatskih voda u Rijeci, 

gradonačelnik je zatražio da se organizira sastanak u Zagrebu, s generalnim direktorom 

Hrvatskih voda, gospodinom Đurokovićem. Na sastanku bi se raspravile teme vezane 

uz suglasnost za uređenje plaže „Pritiske“, izgradnju obalnog zida uz rijeku Kupu u 

Kuželju kako bi se spriječilo plavljenje polja i fekalne crpne stanice te sanacija i 

proširenje postojećeg mosta u Čednju.  

 

DAVORIN KLOBUČAR  

- Redoviti sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ, sastanak sa Savezom sportske 

rekreacije PGŽ glede zajedničkih aktivnosti i projekata provedbe sportske rekreacije.  

- Održana je tiskovna konferencija za medije glede odlično odrađene zimske sezone. 

Prezentirano je i sve što će se događati tijekom proljeća i ljeta. 

- Što se tiče terase na sportskoj dvorani, otpadni materijal je očišćen, ostao je segment 

terase pri izlasku iz bara što će se naknadno maknuti. 

- Sastanak s Udrugom 138. brigade HV glede natjecanja dragovoljaca 26. 5. 2018. 

godine. 

- U Delnicama rade svi objekti. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- U ponedjeljak su djeca posjetila predstavu povodom Dana planeta Zemlje. 



- Puno vremena djeca provode u vanjskom prostoru. 

- Vježbe za Dječju olimpijadu. 

- Uvid u rad skupine „Maze“. 

- Obavljeni su svi roditeljski sastanci, riječ je bila o aktivnostima do kraja pedagoške 

godine i završnim izletima. Dvije skupine odlučile su otići u Dino park, a druge dvije u 

ZOO u Zagreb. 

- U suradnji s NP Risnjak „Bubamarci“ i „Maze“ posjetit će poučnu stazu „Leska“. 

- Provedba aktivnosti za medijsku pismenost. 

- Provedena su testiranja predškolaca. 

- Individualni rad s djecom i roditeljima.  

 

PETAR HRG 

- Svim OPG s našeg područja poslana je obavijest o interesu Hotela „Risnjak“ i trgovina 

„Valentin“ za suradnju. 

- Nastavak aktivnosti na zaštiti goranskog nadjeva. 

- S TZ PGŽ usuglašen je medija plan, kontaktiramo tvrtku koja iznajmljuje oglasne 

pozicije kako bismo ih izvijestili o terminima i pozicijama koje smo dogovorili. 

- Održan je sastanak s Udrugom 138. brigade HV. 

- Idući tjedan održat će se Koordinacija TZ Gorskog kotara. 

- Aktivnosti vezane uz prekategorizaciju PC „Petehovac“ u hotel. 

- Vizuali za „Bike and hike“ uskoro će biti gotovi. 

- Na natječaj za stručno osposobljavanje nije dobivena niti jedna prihvatljiva ponuda. 

 

IVA ŽAGAR 

- Napravljene su fakture za sve usluge osim javnih površina. 

- Pregled ponuda za veterinarsko higijeničarske usluge. 

- Skupljene su ponude za rashladnu vitrinu za mrtvačnicu u Delnicama. 

- Dobivene su ponude za sanaciju potrganih snjegobrana na Radničkom domu u 

mrtvačnici. 

- Priprema Radničkog doma za promociju slikovnica. 

- Fontana i slavina puštene su u rad. 

- Na groblju su uklonjene stare kante i postavljene nove. 

- Postavljeni su znakovi zabrane bacanja smeća. 

- Održavanje čistoće javnih površina, okopavani su cvjetnjaci, započela je košnja u Brodu 

na Kupi i Delnicama. 

- Pražnjenje kanti i postava klupa na „Ljubavnoj stazi“. 

- Čišćenje divljih deponija. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Rad na rješenjima za komunalni doprinos i naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Postupak javne nabave za Lovačku ulicu je dovršen, slijedi rok mirovanja od 15 dana 

nakon čega se može potpisati ugovor o izvođenju radova. Napravljeno je i očitovanje 

prema vijećnicima jer je o tome postavljeno vijećničko pitanje. U tijeku je jednostavna 

nabava za nadzor. 

- Obiđen je teren ceste prema Podgori, Požaru i Kaliću, napravljen je troškovnik i 

pokrenut postupak jednostavne nabave u skladu s planom proračuna. 

- Upotpunjeni su podaci za elektroničku bazu podataka. 

- Koordinacija na sanaciji divljih deponija. 

- Pripomoć u organizaciji sječe stabala u parku. 

- Prometno redarstvo. 



- Izvođenje radova u Crnom Lugu. 

- Ugovor za Hidroelektru i Juranića za čišćenje slivnika i upojnih bunara. 

- Dobivene su žalbe MORH-a za komunalnu naknadu za kompletnu prošlu godinu i do 

31.3. 2018. godine. Potrebno je zauzeti stav što i kako dalje. 

- Program zaštite divljači. 

- Ovrhe na komunalnu naknadu. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Erste factoring – predstavljanje. 

- Prezentacija tvrtke za zaštitu osobnih podataka. 

- Suradnja s T-com vezano uz wi-fi. 

- Komunikacija s Odvjetničkim uredom koji zastupa Beton Lučko. Glavnica je 

podmirena, sporazum je poslan vezano za zatezne kamate. Otplata bi krenula u lipnju. 

- Izračuni za stanove sa stanarskim pravom. 

- Priprema rebalansa proračuna i godišnjeg izvršenja proračuna za Gradsko vijeće. 

- Savjetovanje sa zainteresiranom javnošću za program poticanja poduzetništva, 

postavljanje tabli i izrada konačnog izvješća. 

- Aktivnosti vezane uz radionice „Žene u poduzetništvu“. 

- Komunikacija s RWE – sklapanje novog ugovora. 

- Godišnji izvještaj o investicijama u dugotrajnu imovinu. 

- Knjiženja, kompenzacije, cesije, zatvaranje izvoda. 

- Jednostavna nabava za dobrovoljno zdravstveno osiguranje. 

- Isplata socijalnih pomoći, obračuni za MO Brod na Kupi i MO Delnice. 

- Dokazna dokumentacija za potrebe HZZZ. 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 
 


